

הודעה על הכרזה מס' 403 של שר הביטחון על ארגון טרור לפי חוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016

Notification of Designation No. 403 by the Minister of Defense in accordance with the Anti-Terrorism Law, 2016

بيان بشأن الإعلان رقم 403 الصادر عن وزير الدفاع عن منظمة إرهابية بموجب قانون مكافحة الإرهاب لعام 2016

<u>Name of Organization</u> Islamic Revolutionary Guard Corps (IRGC)	<u>اسم المنظمة</u> الحرس الثوري الإيراني	<u>שם הארגון</u> כוחות משמר המהפכה האסלמית
<u>סמל / الرمز / Symble</u> 		
<u>Also known as</u> The Iranian Revolutionary Guard Corps	<u>أسماء أخرى</u> أخضر بلا حدود	<u>שמות נוספים</u> משמרות המהפכה של אירן
<u>Date of Designation</u> 18/01/2024	<u>תאריך الإعلان</u> 18/01/2024	<u>תאריך הכרזה</u> 18/01/2024
<u>Identifying Information</u> Founded: 1979 Location: Iran	<u>التفاصيل المعروفة</u> تاريخ الإنشاء: 1979 مكان الإنشاء: إيران	<u>פרטים מזהים</u> תאריך התאגדות: 1979 מקום התאגדות: אירן
<u>Publication gazette</u> Published on January 23th, 2024 in the publications gazette 11109 p.1502	<u>النشر ضمن السجلات</u> تم النشر في التاريخ الموافق 23/01/2024 في حقيبة المنشورات 11109, الصفحة 1502	<u>פרסום ברשומות</u> פורסם ביום 23/01/2024 בק"ת 11109, עמוד 1502
<u>Appeal Procedure</u> Claims against a temporary designation or a request to cancel a permanent designation, can be submitted to the Advisory Committee regarding designations on Terror Organizations, under the provisions of clauses 5 and 7 of the Anti-Terrorism	<u>إجراء الاستئناف</u> يمكن التقدم بالادعاءات ضد الإعلان المؤقت أو طلب إلغاء الإعلان الدائم إلى اللجنة الاستشارية بشأن الإعلان عن المنظمات الإرهابية، بموجب احكام المادتين 5 و 7 من قانون مكافحة الإرهاب، لعام 2016، وذلك من خلال البريد الالكتروني: vaadatr@mod.gov.il	<u>הליך הערעור</u> טענות נגד הכרזה זמנית או בקשה לביטול הכרזה קבועה ניתן להגיש לוועדה המייעצת לעניין הכרזות על ארגוני טרור, בהתאם להוראות סעיפים 5 ו-7 לחוק המאבק בטרור, התשע"ו-2016, באמצעות דואר אלקטרוני: vaadatr@mod.gov.il

Law 2016, by email: vaadatr@mod.gov.il .		
---	--	--

- נוסח ההכרזה המחייב מופיע בצו המאבק בטרור (הכרזה שחבר בני אדם הוא ארגון טרור) (תיקון מס' 2), התשפ"ב-2022.
- صيغة الإعلان الملزمة واردة في أمر مكافحة الإرهاب (الإعلان عن مجموعة من الأشخاص كمنظمة إرهابية) (التعديل رقم 2)، لعام 2022.
- The official and binding version of the designation appears in the Counter-Terrorism Order (Designation of a Body of Persons as a Terrorist Organization) (Amendment No. 2), 5782-2022.